
Boligudvalget

Til: Boligministeren

Dato: 18. december 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 69

Hvilken effekt vil det få, hvis man forlænger valuarvurderinger på andelsboliger? Der øns-

kes en udtømmende vurdering af mulige effekter, herunder på prisen på andelsboliger,

på værdiansættelsen og finansieringen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Torsten Schack Pe-

dersen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Schack.Pedersen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Søren Egge Rasmussen

formand
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